
Protokoll ST92. 2018-02-01

Protokoll fört på möte med styrelsen i Värmland-Dals Bridgeförbund torsdagen den 
1 februari 2018.

ST92:01 Mötets öppnande
Gösta Frödin öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

ST92:02 Närvarande på mötet
Gösta Frödin/Ordförande
Ingrid Skoglund/Sekreterare
Erik Nordenberg/Ledamot
June Sandberg/Ledamot
Mikael Johansson/TL och suppleant

ST92:03 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes med tillägg under Övriga frågor
1/ Deltagare utom vårt distrikt i våra DM-tävlingar
2/ Brickläggning DM-Individuellt och DM-Lag

ST92:04 Föregående mötesprotokoll
Mötesprotokoll från föregående möte daterat ST91 2017-12-07 justerade och lades till 
handlingarna.

ST92:05 Rapport från klubbesök Arvika BS
Gösta rapporterade. Vi var 6 st från styrelsen som besökte Arvika BS och blev väl 
mottagna av klubben med ordföranden Kent Rörqvist i spetsen. Thomas Fridlund var  
ledning från VDB:s sida. Klubben har nyligen passerat 100 medlemmar, kursverksamhet 
och bridgespelare i närområdet som blivit medlemmar är en stor del av nya medlemmar.  
Klubben hyr tider i ”Kopralen” för sina tävlingar.  Klubben anordnar sedan drygt 10 år 
kurser varje termin på olika nivåer men det stora problemet även här är att få nybörjare att 
fortsätta spela på ordinarie spelkväll men klubben jobbar aktivt på problemet. Synpunkter 
från klubben hur ska vi få ungdomar att börja spela bridge, det är viktigt att VDB även i 
fortsättningen arrangerar utbildningar som behövs, VDB behöver stimulera till att få fler 
att spela DM- och Rallytävlingar och att utbildning för våra medlemmar hittar och 
använder våra hemsidor. 
Här tycker vi i styrelsen att det är klubbarna som får arrangera utbildning för hemsidan 
p g a våra klubbar har lagt upp sin hemsida på olika sätt. 

ST92: 06 Arbetsfördelningen mellan styrelsen och TK
Det är VDB:s styrelse som gett uppdraget till TK att anordna våra DM-tävlingar och det är
styrelsen som har ansvaret och beslut vid alla större frågor. Erik har utfärdat ett förslag till 
direktiv i frågan. Ingrid kommer att utfärda ett direktiv om fördelningen som vi kommer 
att arbeta vidare med vid nästa styrelsemöte. Direktivet kommer att finnas på vår hemsida 
efter beslut. 
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ST92: 07 Rallytävlingar
Det är arrangerande klubb som har alla beslut (startavgift, priser mm) när det gäller 
Rallytävlingar. TK är behjälplig om problem med tävlingsledare eller någon annat uppstår.
VDB har ansvar att sammanställa säsongens vinnare i Värmlandsrallyt och fördela 25 
kronan som varje deltagare i Rallytävlingar som generar till priser under säsongen. 
Riktlinjer för Rallytävlingar finns under TÄVLINGAR/Värmlandsrallyt.

ST92:08 Spelprogrammet
I VDB:s stadgar, paragraf 12:1 Förening som under höst- eller vårsäsong önskar arrangera 
öppen tävling med minst 16 tävlings par och gällande silverpoäng, skall i god tid ansöka 
hos TK om sanktion för detta. Spelprogrammet sammanställs av TK och kommer att 
läggas ut på vår hemsida plus skickas ut till varje klubb i god tid före Årsmötet så alla 
hinner komplettera eller ändra innan årsmötet. 
 

ST92:09 Kommande klubbesök
Nästa klubb vi vill besöka är Billeruds BK. Gösta kontaktar klubben med förfrågan om de 
vill ha besök och om så är fallet när det passar att vi kommer. Gösta återkopplar till övriga 
i styrelsen.

ST92:10 Övriga frågor
1/ Deltagare utom vårt distrikt i våra DM-tävlingar. Enligt beslut Vårårsmöte 2011-05-14 
så gäller att en deltagare måste vara från vårt distrikt men inga medaljer utdelas till par där
inte båda kommer från distriktet. Vid DM-Lag behöver ingen deltagare vara från vårt 
distrikt men inga medaljer om inte alla medlemmar tillhör vårt distrikt. Tidigare beslut 
angående distriktstillhörighet DM-lag se Höstårsmöte 2008-09-13. Vi kommer att se över 
regler för tillhörighet vid DM-tävlingar för nytt beslut årsmötet 2018.
2/ Brickläggning DM-Individuellt och DM-Lag. Billeruds BK har varit i kontakt med DTL
och vill att KBK skall lägga dessa brickor (båda tävlingarna spelas i KBK lokal), KBK har
tagit på sig brickläggningen till en kostnad av 2,50/bricka. Vi beslutade att KBK får lägga 
brickorna till ovan kostnad.

ST92:11 Nästa möte
Nästa möte är preliminärt bestämt till torsdagen 5 april 2018. Lokal är inte klart men olika 
förslag finns som kollas upp.

ST92:12 Mötet avslutas
Gösta vår ordförande avslutar mötet med att tacka oss för deltagande.

Vid protokollet: Justeras:

_____________________________________ _________________________________
Ingrid Skoglund Gösta Frödin
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